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 Protokół nr 180/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 października 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  na 2023 r. po dokonanych zmianach.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że zmiany w preliminarzu dotyczą 
zwiększenia kwoty dofinansowania rocznego pobytu jednego uczestnika ze środków PFRON, 
która wynosi 29 496 zł (przed zmianą roczny koszt pobytu uczestnika wynosił 27 696 zł). 
Szczegółowo omówiła preliminarz kosztów WTZ po zmianach. 
Pan Skarbnik dodał, że jeżeli chodzi o powyższe zmiany to środki, które są przekazywane z 
powiatu dla wyżej wymienionej jednostki nie zwiększyły się. 
Preliminarz kosztów WTZ stanowi załącznik nr 3. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o wydatkowaniu 
środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej  za III kwartał 2023 r.  
 
Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że informacja o wydatkowaniu środków 
finansowych jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 2023. 
Informacja o wydatkowaniu środków WTZ stanowi załącznik nr 4. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z 
siedzibą w Kurzętniku na rok 2023.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że w planie rzeczowym robót uaktualnione zostały kwoty w 
punkcie 5 dotyczącym przebudowy drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik 
(koszty w roku 2023 wynoszą 406 000 zł, natomiast w roku 2024 będą wynosić 7 652 248 zł, 
wartość inwestycji nie ulega zmianie). 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                      
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /Nawra/. 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi o dysponowanie przez Energa – Operator S.A. 
nieruchomością w miejscowości Nawra, na cele budowlane związane z budową przyłącza 
kablowego energetycznego.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Biura Projektowego „ELTOM” stanowi załącznik nr 5. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                     
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /Nowe Miasto 
Lubawskie, Nowy Dwór/. 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi o dysponowanie przez Windnet 2 Spółka z o.o. 
nieruchomością obręb 4 Nowe Miasto Lubawskie oraz 77/1 i 163/1 obręb 9 Nowy Dwór, na 
cele budowlane związane z budową linii kablowych SN 30kV oraz linii telekomunikacyjnej.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek firmy Windnet 2 sp. z o.o. stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje odbyły się w terminie od 15 września do      
22 września. Dodała, że 20 września odbyło się spotkanie z przedstawicielami organizacji 
pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
Informacja stanowi załącznik nr 7. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za 
usuwanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich 
przechowywanie.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje powyższego projektu uchwały również 
odbyły się w terminie od 15 września do 22 września. Dodała, że 20 września odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
Informacja stanowi załącznik nr 8. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia na 2024 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów 
pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że zmiana regulaminu związana jest ze złożeniem 
wypowiedzenia umowy o pracę przez zastępcę dyrektora. Ponadto dodała, że była 
konieczność zweryfikowania schematu organizacyjnego jednostki. Wyjaśniła, że w schemacie 
organizacyjnym zostały uwzględnione 2 etaty na stanowisku ds. utrzymania dróg, 
pozyskiwania funduszy pomocowych i zamówień publicznych. Nadmieniła, że zostanie 
ogłoszony konkurs na kierownika Działu Utrzymania Dróg i Mostów, który może awansować 
na zastępcę dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. 
Pan Buliński stwierdził, że do pierwotnej uchwały z 2011 r. musiały być dokonane jakieś 
zmiany, ponieważ nie zgadza mu się ilość etatów w stosunku do aktualnej uchwały. 
Pani Robaczewska poinformowała, że istotnie były dokonane zmiany na przestrzeni lat.             
W związku z powyższym w paragrafie 1 należy dopisać, że jest to uchwała Nr 11/56/2011 
Zarządu Powiatu z dnia 9 marca 2011 r. ze zmianami. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                      
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbiorów technicznych zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Jamielnik”.  

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia odbiorów technicznych, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska  
3. Członek komisji – Joanna Robaczewska 



4 

 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz  
5. Członek komisji – Beata Widźgowska  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia pierwszego ustnego przetargu nieograniczonego na najem 
nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Mickiewicza 10  
stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że będzie ogłoszony pierwszy ustny przetarg nieograniczony 
na najem nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Mickiewicza 10,       
o pow. 68,49 m ² z przeznaczeniem na prowadzenie prosektorium. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Ustalono wywoławczą stawkę czynszu miesięcznego w wysokości 2 900,00 zł netto. Do stawki 
czynszu miesięcznego uzyskanej w przetargu dolicza się 23 % podatku VAT. Ustalono wadium 
w wysokości  200,00 zł brutto. O wartości postąpienia decydują uczestnicy przetargu, z tym że 
postąpienie nie może wynosić mniej niż 1 % wywoławczej stawki czynszu miesięcznego, z 
zaokrągleniem w górę do pełnych dziesiątek złotych.  
Pani Widźgowska poinformowała, że przetarg odbędzie się dnia 14 listopada 2023 r. 

Dla przeprowadzenia czynności przetargowych powołano komisję przetargową w składzie: 
1) Przewodniczący komisji przetargowej – Jerzy Czapliński 
2) Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej –  Beata Widźgowska  
3) Członek komisji przetargowej – Jolanta Jamroży  
4) Członek komisji przetargowej –  Anna Kremska 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 353/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem nauczania 
indywidualnego oraz przydzieleniem nauczyciela wspomagającego. 
Aneks nr 3 stanowi załącznik nr 9. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani K. Trzaskalskiej 
– dyrektor ZSZ w Kurzętniku w sprawie utworzenia nowego typu szkoły – Branżowej Szkoły II 
Stopnia (w zawodach technik mechanik, technik handlowiec)  oraz nowego kierunku 
kształcenia  w zawodzie technik programista.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że chodzi tutaj o uruchomienie procedury związanej z 
utworzeniem nowego typu szkoły oraz nowego kierunku. Dodała, że otwarcie powyższego 
typu szkoły nie będzie generowało dodatkowych kosztów, będą jedynie przyznane godziny dla 
nauczycieli. Wyjaśniła, że nowy kierunek w zawodzie technik programista również nie będzie 
generował dodatkowych kosztów, dlatego że szkoła posiada odpowiednią kadrę jak  również 
wyposażenie. Dodała, że technik programista jest to zawód pożądany zarówno przez uczniów 
jak i przez rynek pracy. 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowało: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 10. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie 
realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku szkolnym 2022/2023.  
 
Pani Orłowska omówiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych, która stanowi 
załącznik nr 11. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że chciałaby skorygować termin wejścia w życie przepisów 
dotyczących dyżurów pełnionych przez apteki. Dodała, że przepisy nie będą wchodzić w życie 
od 01.11.2023 r. ale od 01.01.2024 r. Poinformowała, że poprosiła radcę prawnego o 
przeanalizowanie przepisów dotyczących powyższej kwestii. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 
Nowomiejskiego w 2024 r. z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej oraz 
świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego.  
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/  

Pani Mroczkowska szczegółowo omówiła harmonogram dyżurów dotyczących nieodpłatnej 
pomocy prawnej oraz ogłoszenie otwartego konkursu. Poinformowała, że na realizację zadania 
w roku 2024 przeznacza się kwotę w wysokości 68 245,32 zł, w tym 64 023,96 zł na 
prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego oraz 4221,36 zł na zadania z zakresu edukacji prawnej. 
Pan Wicestarosta zwrócił uwagę, iż poprawna nazwa jednostki w Biskupcu, w której są 
udzielane porady prawne to: Biblioteka – Ośrodek Kultury a nie Gminny Ośrodek Kultury, 
ponieważ jednostka nie ma już takiej nazwy. 
W związku z powyższym dokonano poprawki w punkcie IV dotyczącym lokalizacji punktu w 
Biskupcu to jest: Biblioteka – Ośrodek Kultury w Biskupcu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wzór oferty dotyczącej realizacji zadania stanowi załącznik nr 12. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                              
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych  przez 
organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  

Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 
     1. Przedstawiciel Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Jerzy Czapliński 
     2. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Teresa Łątkowska 

  3. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Barbara Widźgowska 
     4. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego –  Marcin 
Zalewski 

  5. Przedstawiciel Wojewody Warmińsko-Mazurskiego – Magdalena Kuriata 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji  projektu „Programu współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  
 
Pani Mroczkowska zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się w dniach od 13.10.2023 r. do 
20.10.2023 r., natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbyłoby się w dniu 
19.10.2023 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” stanowi załącznik nr 
13. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani                           
B. Przeradzkiej-Martko – dyrektor Z.S. im. C.K. Norwida w sprawie zwiększenia budżetu 
jednostki z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla nauczycieli.  
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Pan Skarbnik poinformował, że wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej-Martko – dyrektor         

Z.S. im. C.K. Norwida w sprawie zwiększenia budżetu jednostki o kwotę w wysokości 376 034 zł 

z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla nauczycieli. Wyjaśnił, że zwiększenie budżetu 

jednostki wynika z nieplanowanych podwyżek płac dla nauczycieli oraz przejścia dwóch osób 

na nieplanowany urlop zdrowotny.  

Wniosek pani B. Przeradzkiej-Martko stanowi załącznik nr 14. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2023 – 2037. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu wraz z korektą. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 
Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 
Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym 
zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na 2024 r.  
 
Pan Skarbnik omówił zbiorcze zestawienie dochodów i wydatków projektu budżetu oraz 
planowanych zadań na 2024 r., które stanowi załącznik nr 15. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                     
B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie dokapitalizowania. 
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim oraz pani W. Jaroszewska – główna księgowa/ 
 
Pan Starosta poinformował, że pan Kurowski wnioskuje o dokapitalizowanie szpitala kwotą 
500 000 zł. Dodał, że na dzień dzisiejszy zobowiązania wymagalne wynoszą 2 495 691,64 zł.   
Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 16. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Zamierza się wnieść do spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością” wkład pieniężny w wysokości 500.000,00 zł w celu 
podwyższenia kapitału zakładowego i objąć przez Powiat Nowomiejski nowoutworzone udziały 
w ilości 500 udziałów o wartości nominalnej 1.000,00 zł każdy w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością”, w której Powiat Nowomiejski posiada 100% udziałów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Zarząd wyraził zgodę na objęcie przez Powiat Nowomiejski nowoutworzonych udziałów w 
ilości 500 udziałów po 1.000,00 zł każdy, o łącznej wartości nominalnej 500.000,00 zł  w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym 
Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, w której Powiat Nowomiejski 
posiada 100% udziałów. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan B. Kurowski oraz pani W. Jaroszewska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne ZPP stanowią załącznik nr 17. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


